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Minnesanteckningar Enhetsråd 2023-10-24 
 
 
Närvarande: Tre stycken närstående och 12 stycken boende, kontaktpolitiker Elisabeth Sundin, 
Maud Karlsson SKPF pensionärsrådet, Karin Kronberg aktivitetsansvarig,  Amal (kostombud), 
Noor (kostombud) och Charlotte Zajac, verksamhetschef 
 

• Kontaktpolitiker Elisabeth Sundin presenterar sig, samt informerar om vad som pågång 
i politiken och Äldrenämnden. Det blev ett skifte i politiken efter valet, nu samarbetar 
Socialdemokraterna och Moderaterna i majoritet tillsmmans med politiska frågor. Det 
är brist på vårdboenden i Linköping och främst demensboenden. Vi blir äldre och det är 
behov av fler platser till vårdboende. Med äldreomsorgsfrågor arbetas det med att 
förbättra kompetensen hos personal och se över språkförbristningar hos personal inom 
vård och omsorg. 
 

• SKPF Maud Karlsson presenterar sig och informerar om hennes roll i pensionärsrådet 
SKPF. 
 

• Aktiviteter och fritidsverksamhet: Karin går i genom höstens innehåll av aktivitetsutbud 
som varit och som är planerade under hösten. Boende uppger att de är nöjda över 
aktivitetsutbudet. Utflykt till Flygvapenmuseet sker under v 43 och vi besökte Konsert 
& Kongress vid Äldredagen. 
 

• Mat- och måltidsmiljö: Boende är nöjda med maten och variationen. En boende önskar 
dock att potatisen är mer saltad. Förra årets uppskattade matevent vid Mångkulturella 
dagen kommer även att ske i år den 15 november. Där vi äter maträtter från olika 
nationaliteter. 
 

• Miljön inom- och utomhus: Verksamhetschef Charlotte informer att matsal och dagrum 
på våning 1 och 2 har fått renoverade golv och väggar. Inomhus interiör håller på att 
köpas in till matsal och dagrummen. Angående wifi i boendes lägenheter saknas det 
fortfarande komponent från leverantören som gör att den sista installationen för att wifi 
anslutningen ska kunna utföras. Boende önskar att detta åtgärdas skyndsamt. 

• Delaktighet. Boende som närvarar under enhetsrådet instämmer att de får vara delaktiga 
i planeringen av sin vardag samt aktivitetsutbud och önskemål av maträtter till 
kostombuden. Boende råd sker 2 gånger per termin och enhetsråd en gång per termin. 

• Övriga frågor: 
En närstående frågar hur personalens scheman ser ut gällande 11 timmars dygnsvilan, 
Charlotte informerar att personalen har fått väljahur deras scheman ser ut. Några 
medarbetare arbetar 3-3 (arbetar 3 dagar och sedan ledig 3 dagar) och andra 
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medarbetare har de traditionella schaman med dag/kväll och varannan helg. Vid 
morgon pass 

•  
 

Vid pennan 
 
Charlotte Zajac 2023-10-27 


